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§220 SBN2020/265

Svar på medborgarförslag om utegym i Erikstorp 

Beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att avslå medborgarförslaget, men uppmuntrar 
förslagsställaren att driva frågan vidare i samarbete med föreningslivet.
 
Samhällsbyggnadsnämnden översänder förslaget som idé till utbildningsförvaltningens pågående 
utredning om fritidsprogram. 

Ärendet
Sara Winberg har den 11 oktober 2020 inkommit med ett medborgarförslag om att anlägga ett 
utegym på den gamla tennisbanan i Erikstorp. Ärendet behandlades av kommunfullmäktige den 
12 november 2020 och skickades vidare till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning och 
beslut.
 
Ekonomiska förutsättningar
Att bygga ett utomhusgym innebär kostnader både i anläggningsskedet och för fortsatt drift och 
skötsel. Materialkostnaden för ett mindre utomhusgym kan uppskattas till mellan 150.000 och 
300.000 kronor, till vilket kommer kostnader för markarbeten och montering. Eftersom det 
saknas personella resurser i förvaltningen att genomföra ett sådant arbete i egen regi skulle det 
behövas extern hjälp vilket ytterligare ökar kostnaden. Den årliga driftskostnaden är svår att 
uppskatta men det handlar i vart fall om åtminstone 20.000 kronor. Samhällsbyggnadsnämnden 
har inga medel i budget för vare sig anläggning eller drift av ett utomhusgym.
I det fall det lokala föreningslivet skulle driva frågan finns möjligheter att ansöka om 
föreningsstöd från kommunen, och att söka bidrag och sponsring från näringsliv och andra 
föreningar. 
 
Barnkonsekvensanalys
Föreslaget beslut bedöms inte innebära någon direkt påverkan för barn och unga.
 
Bedömning
Bollebygds kommun har fått ett antal medborgarförslag på samma tema under de senaste åren. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen håller med förslagsställarna om att ett, eller flera, utomhusgym 
skulle vara ett trevligt inslag i kommunen och ser den positiva effekt på folkhälsan som det skulle 
kunna innebära. Det finns emellertid inga medel avsatta i nämndens budget för den här typen av 
projekt. Förvaltningen ser däremot möjligheter för det lokala föreningslivet att driva frågan 
vidare, och då kunna ansöka om både anläggningsbidrag och driftbidrag hos kommunen, liksom 
andra typer av stöd, bidrag och sponsring för projektet. Förvaltningen anser därför att 

Page 1 of 2



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Samhällsbyggnadsnämnden
Sammanträdesdatum
2021-11-15

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

medborgarförslaget ska avslås, men vill uppmuntra förslagsställaren att i samarbete med någon av 
de lokala idrottsföreningarna driva projektet vidare med hjälp av föreningsbidrag.

Förslag till beslut
Förvaltningens förslag till beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att avslå medborgarförslaget, men uppmuntrar 
förslagsställaren att driva frågan vidare i samarbete med föreningslivet.
 
Ledamöters förslag till beslut
Sandra Lindholm (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut med följande tilläggsyrkande: 
Samhällsbyggnadsnämnden översänder förslaget som idé till utbildningsförvaltningens pågående 
utredning om fritidsprogram. 
 
Beslutsgång
Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och ett tilläggsyrkande. Ordförande frågar 
först om förvaltningens förslag till beslut kan antas och finner att så sker. Ordförande frågar 
därefter om samhällsbyggnadsnämnden beslutar att avslå eller bifalla Sandra Lindholms 
tilläggsyrkande och finner att det bifalls.

Ärendets beredning
Ärendet har handlagts och föredragits av nämndsekreterare Sara Berg. 

Beslutsunderlag
 Svar på medborgarförslag om utegym i Erikstorp
 Borttagen på grund av personuppgifter.
 §140 Kf Inkommet medborgarförslag Medborgarförslag om utegym på Erikstorp

Skickas till
Kommunfullmäktige (meddelande)
Förslagsställaren
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